

Potent-Max

100% pure cold-pressed

Herbal Select flax oil is fresh pressed from certified organically grown seeds using the exclusive hexane-free Bio-flo® process which reduces exposure to light, heat, and air during manufacturing. Our unrefined oil is bottled to maintain its light taste and maximum freshness. This special container prevents free radical formation due to light. Herbal Select's unique, natural preservation system allows for room temperature storage of unopened bottles.

Directions:

Consume 1 tablespoon daily in salad dressings, dips, spreads, sauces, blender creations or as a condiment over pasta/rice. Use as butter replacement except for frying.

Consume within 6 weeks of opening. Refrigerate after opening. Not for cooking or frying. Do not heat over 320°F/160°C. Can be frozen to extend shelf life.

Ingredients:

Certified organic flax seed oil.

Other ingredients:

Rosemary, Mixed tocopherols, Ascorbyl palmitate, Citric acid

Nutritional Information:

per 15 ml serving (1 tbsp)

Energy	120 cal (510 kJ)
Protein	0 g
Fats	10 g
Polyunsaturates	10 g
Monounsaturates	0 g
Saturates	0 g
Cholesterol	0 g
Carbohydrate	0 g

Herbal Select flax oil contains no artificial colouring, flavouring, soy, wheat, yeast, corn, starch, dairy, cholesterol, sediments or bleaching oil.



Do not use if seal is broken. Refrigerate after opening.

Ne pas utiliser si le sceau de sécurité est brisé

Herbal Select

Certified Organic
100% pure cold-pressed
Flax Oil
Omega-3 oil

Huile de lin

certifiée biologique
100 % pure pressée à froid
Huile oméga 3



350 ml

Maxi-puissance

100 % pure pressée à froid

Fabriquée à partir de graines certifiées biologiques, l'huile de lin Herbal Select est pressée à froid au moyen du processus exclusif Bio-flo® sans hexane, lequel réduit les effets négatifs de la lumière, de l'oxygène et des températures élevées. Notre huile non raffinée est embouteillée pour maintenir son goût léger et pour conserver sa fraîcheur. Le contenant spécial empêche la formation de radicaux libres due à la lumière. Ce produit peut être conservé à la température ambiante jusqu'à l'ouverture, grâce au système de conservation naturel unique de Herbal Select.

Mode d'emploi :

Prendre 1 c. à soupe par jour. À utiliser dans les salades, les trempettes, les tartinales, les sauces et les créations au mélangeur ou comme condiment pour les pâtes et le riz. Peut remplacer le beurre sauf pour la friture.

Consommer dans les six semaines après l'ouverture. Garder au réfrigérateur après l'ouverture. Ne convient ni à la cuisson ni à la friture. Ne pas chauffer à plus de 320°F/160°C. Se conserve plus longtemps congelé.

Ingredients :

Huile de lin certifiée biologique.

Autres ingrédients :

Rosemary, tocophérols mélangés, palmitate de vitamine C, acide citrique.

Information nutritionnelle :

par portion de 15 ml (1 c. à soupe)

Energie	120 cal (510 kJ)
Protéines	0 g
Matières grasses	10 g
Polyinsaturés	10 g
Monoinsaturés	0 g
Saturés	0 g
Cholestérol	0 g
Glucides	0 g

L'huile de lin Herbal Select ne contient aucun colorant artificiel, ni arôme, soja, blé, levure, maïs, produit laitier, cholestérol, sédiment ou huile de blanchiment.

Ne pas utiliser si le sceau de sécurité est brisé. Garder au réfrigérateur après l'ouverture.

Certified organic by Quality Assurance International
Certifiée biologique par Quality Assurance International

Herbal Select

www.herbalselect.com

Guelph, Ontario, Canada N1H 6J4 1-888-313-3369
Made in Canada / Fabriqué au Canada